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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 16-11-2022 in het Getij te 
Rockanje 

Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Marga van Drunen (lid), Ferry den Hoed (lid), Leen Klok (lid), 
Maarten-Jan de Koning (lid) en Nely van de Kolk (notulist en lid). 

1. Opening  
Frits opent de vergadering om 20:00 uur ook al is Marga nog niet aanwezig. 
Intussen heeft Betsy onze naambadges uitgereikt. 
 

2. a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 26 oktober 2022  
Er zijn geen op- of aanmerkingen en de notulen worden vastgesteld.  
 

       b. Actiepuntenlijst 
Actiepunt 4 blijft staan, de andere actiepunten zijn afgehandeld. 
Zie bijgevoegde nieuwe actiepuntenlijst. 

 
3. Terugkoppeling interview verzanding van de kust (9 november)                                                                                                                                                

Ferry, Frits en Leen hebben deelgenomen aan het interview. Het interview ging niet specifiek 
over de verzanding, maar was bedoeld om ideeën op te doen voor aanpassingen op korte termijn 
om Rockanje als badplaats populairder te maken. De “korte termijn” werkgroep bestaat uit 
recreanten aanbieders. Het probleem is, dat er door de slibvorming bijna geen golven meer zijn 
en mede daarom blijven de mensen weg. Er zijn 2 ingenieursbureaus betrokken bij deze 
problematiek en behalve misschien het versnellen van de verzanding bij De Groene Punt is er 
voor de slibvorming eigenlijk geen oplossing. Er is door de geïnterviewden geopperd om 
informatieborden met werk in uitvoering over de verzanding te plaatsen, zodat het publiek in 
ieder geval het gevoel krijgt, dat het de aandacht heeft en het doortrekken van de bus naar het 
strand kan mogelijk ook meer publiek aantrekken.    

 
4. Terugkoppeling gesprek met wethouders Borgonjen en Van der Pol                                                                                                                             

Inmiddels is Marga bij de vergadering aangesloten.                                                                                                                                                                                            
Betsy, Frits, Jan en René hebben deelgenomen aan dit gesprek en René geeft een samenvatting. 
Er is gesproken over de rol van de Dorpsraad. Wij moeten er voor zorgen geen speelbal van de 
gemeentepolitiek te worden en het algemeen belang van de inwoners behartigen. De 
dorpsraden van Oostvoorne, Brielle en Tinte zijn ook in ontwikkeling. Frits heeft nu de 
beschikking over telefoonnummers en email-adressen van de andere dorpsraden. Wij moeten 
proberen om met de dorpsraden onderling goed contact te onderhouden, te overleggen, 
informatie uit te wisselen en van elkaar te leren. De gemeente Westvoorne vindt de oprichting 
van de Dorpsraad een goede zaak en staat open voor de aanvraag van voldoende middelen. Het 
is mogelijk om vooruitlopend op de subsidie al een klein bedrag te ontvangen. Tevens wordt 
aangegeven dat wij als Dorpsraad er voor moeten zorgen dat de centrumvisie van Rockanje ook 
de aandacht krijgt in de nieuwe gemeente Voorne aan Zee. Over de oprichting van de Dorpsraad 
Rockanje kan zonodig op de gemeentelijke website worden gecommuniceerd. De gemeente 
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heeft voorgesteld een persmoment te organiseren voor het onthullen van het logo. De 
wethouder(s) kunnen daarvoor door de Dorpsraad worden uitgenodigd. 
Ferry deelt mede dat er vanuit de gemeente een budget is voor het opleiden van de Dorpsraad. 
Hij draagt als voorbeeld de Dorpsraad Schouwen Duiveland aan. Zij zijn een volwassen Dorpsraad 
en de leden hebben daarvoor een training gekregen. René gaat informeren bij de contactpersoon 
van de Dorpsraad Schouwen Duiveland. 
Maarten-Jan vindt het onze taak om de gemeente aan te sporen om de burgers beter te 
informeren. Zoals René dit nu doet voor de gemeente Maassluis, zou dit ook voor de kernen van 
de nieuwe gemeente Voorne aan Zee moeten worden gedaan. Ferry stelt voor om een 
werkgroep communicatie samen te stellen, maar omdat het te veel is om dit in deze vergadering 
te behandelen, gaat René het punt communicatie/informatievoorziening op de agenda voor het 
volgende overleg zetten. Het is nu ook lastig omdat we niet weten wie ons contact bij de nieuwe 
gemeente gaat worden. 

 

5. Stand van zaken flyer/flyeren op 2 december 2022 op de markt 
Op het verbeteren van de tekstfoutjes na wordt er niets meer aan de tekst op de flyer gewijzigd. 
De keuze voor de flyer wordt de flyer met de molen op de achtergrond. Besloten wordt om hier 
5.000 stuks van te laten drukken. Betsy heeft contact gehad met de marktmeester over het 
mogen flyeren op de markt. Omdat er voor een statafel een vergunning moet worden 
aangevraagd en daar ook weer kosten aan verbonden zijn, wordt gekozen om zonder statafel op 
de markt te gaan staan. Leen gaat een plaats/tafel in de Plus regelen en maakt een formulier 
waar email-adressen op kunnen vermeld. Betsy, Ferry, Frits, Jan en Leen gaan op 2 december a.s. 
van 9:00 tot 12:00 uur flyeren. Leen stelt voor om in winkels e.d. wat flyers neer te leggen. 

 

6. Stand van zaken website  
Betsy heeft weer cursus bij VPRI gehad, zij moet nog wel wat stoeien met informatieformulieren 
op de website en zal ons op een regenachtige dag als test een enquêteformulier sturen. Zij heeft 
de mogelijkheid om de website actief te zetten en het lijkt haar het beste als de website dan op 
2-12-22 actief is. Zij heeft nog wel input van ons nodig bv een foto en een verhaaltje waarin wij 
ons voorstellen. Hiervoor ontvangen wij nog een opzetje. Frits moet nog wat schaven aan het 
voorwoord.  
 

7. Plannen De Drenkeling                                                                                                                                                                                                                                    
Leen licht naar aanleiding van dit agendapunt en zijn bevindingen nog het één en ander toe. De 
1e paal voor de Drenkeling fase 2a zal begin/half 2024 de grond in gaan. Over de komst van een 
nieuw evenemententerrein verschillen de antwoorden van de ambtenaren. Er komt naar alle 
waarschijnlijkheid geen of voor een tijdje geen nieuw evenemententerrein. De vraag is of dat 
bekend is bij de inwoners. Wethouder De Graad heeft antwoord gegeven op de vraag waar het 
college een tijdelijk evenemententerrein op het oog heeft, maar wij kunnen nog om een 
verduidelijking van dit antwoord vragen. Frits gaat hiervoor een brief opstellen.  

 

8. Steun voor de Dorpsraad                                                              
De door Frits en René opgestelde brieven aan de gemeenteraden en colleges van B. en W. van de 
gemeenten Hellevoetsluis, Brielle en Westvoorne en aan de lijsttrekkers van politieke partijen die 
deelnemen aan de verkiezingen voor de gemeente Voorne aan Zee worden door alle leden 
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goedgekeurd en kunnen worden verstuurd. René vraagt naar de stand van zaken van ons 
bankrekeningnummer, omdat dit nog aan de lay-out van onze brieven moet worden toegevoegd. 
Frits en Jan zijn naar de Rabobank in Spijkenisse geweest voor het aanvragen van het 
bankrekeningnummer. Dit had wel wat voeten in de aarde, maar gaat goed komen volgens de 
heren. 
 

9. Overige onderwerpen / rondvraag  
Leen vraagt of wij als Dorpsraad nog iets doen aan het afscheid van burgermeester Peter de Jong 
op 19-12-22. Enkele leden geven aan naar dit afscheid te zullen gaan. 
Leen deelt mee, dat hij een ander email-adres heeft en zal dit delen met René. 

 
10. Volgende vergadering / sluiting 

De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 14 december 2022 om 20.00 uur in 
het Getij. Omdat er nu weinig tot niets was klaargezet voor het gebruik van koffie en/of thee gaat 
René hier nog achteraan.                                                                                      
Om 21:45 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 

  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

 
 

 

                

 
 
 

 


